
 اجناس در نمايشگاه فروش پاييزه 

درصد تخفيف  15ويژه بازگشايي مدارس با 

 شودعرضه مي
نمايشگاه فروش پاييزه در محل       :  خديجه غضنفري /  سرويس خبري 

هاي بين    دايمي نمايشگاه   
 .المللي فارس گشايش يافت

مديرعامل شركت             
هاي بين المللي        نمايشگاه

فارس با بيان اينكه اين           
 3سالن و      3نمايشگاه در    

هزار متر مربع فضاي            
نمايشگاهي برگزار شده        

شركت   150بيش از   :  گفت
و توليد كننده در قالب          

غرفه محصولات خود     240
را شامل مواد غذايي، بهداشتي، سلولزي، حبوبات و خشكبار، كيف و             
كفش، لوازم التحرير دانش آموزان، پوشاك، منسوجات خانگي و مواد 

 .كنندپروتئيني به مردم عرضه مي
هاي توليدي در   مهندس اسكندري با اشاره به اينكه بسياري از شركت          

زمينه غذايي محصولات خود را به صورت مستقيم و بدون واسطه از               
با همكاري سازمان صنعت،    :  كنند افزود كارخانه در نمايشگاه ارايه مي     

معدن و تجارت استان فارس، مجمع امور صنفي شهرستان شيراز و                 
تعزيرات حكومتي فارس اجناس ارايه شده در نمايشگاه  قيمت گذاري            

 .و پلمپ شد
هاي مربوط  هاي صورت گرفته با دستگاه    با هماهنگي :  وي تصريح كرد  

 .شوددرصد تخفيف به شهروندان عرضه مي 15اجناس در نمايشگاه  با 
لغايت   18هاي فارس با بيان اينكه اين نمايشگاه از           مديرعامل نمايشگاه 

توانند همه روزه از ساعت     شهروندان مي :  شهريور ماه برپا شد گفت  27
همه مايحتاج و كيف و كفش و لوازم التحرير دانش آموزان              21تا    16

 .خود را تهيه كنند
 

 نتايج انتخابات نظام مهندسي

 ساختمان فارس اعلام شد 
رييس هيات اجرايي انتخابات نظام مهندسي   
فارس نتايج ششمين دوره انتخابات هيات         

 .مديره را اعلام كرد
به گزارش روابط عمومي اداره كل راه و          
شهرسازي استان فارس، امير فلاح نيا              

پس از شمارش آراء ماخوذه در           : افزود
گروه عمران به ترتيب  حسين پوراسدي با         

 1163راي، غلامرضا نامورچي با         1170
راي،    815راي، منصور مصلي نژاد با           

راي و فرج اله      786مهرداد خواجه پور با      
راي توانستند به هيات مديره       744رجبي با   

نظام مهندسي استان فارس راه يابند و               
راي و محسن كوهگرد      731حميد روستا با  

راي به عنوان عضو علي البدل           705با     
 .گروه عمران معرفي شدند

راي پذيرفته  1447در گروه عمران رشته نقشه برداري اكبر احمدي با 
راي به عنوان عضو علي       880نخل پرور جهرمي با     ... شد و  احسان ا    

 .البدل پذيرفته شد
در رشته  : رييس هيات اجرايي انتخابات نظام مهندسي فارس ادامه داد         

راي  و امير حسين جمشيدي با            1094معماري اسماعيل احمدي با       
راي به    926راي به عنوان عضو اصلي و محمد علي آبادي با               1031

 .عنوان عضو علي البدل انتخاب شدند
رشته شهرسازي، ابراهيم حجري با       -در گروه معماري  : فلاح نيا افزود  

راي به    798راي به عنوان عضو اصلي و  اصلان جنوبي با                  1394
 .عنوان عضو علي البدل پذيرفته شدند

در گروه تاسيسات، رشته تاسيسات مكانيكي سامان              : وي گفت    
راي به عنوان عضو اصلي و رحيم روشن شاد با             840ارجمند اينالو با    

 .راي به عنوان عضو علي البدل انتخاب  گرديد 799
رييس هيات اجرايي ششمين دوره انتخابات هيات مديره نظام مهندسي           

در گروه تاسيسات، رشته تاسيسات برقي        : ساختمان فارس اضافه نمود   
راي انتخاب گرديدند  1048راي و علي رفيعي با  1526مجيد ولدان با 

راي به عنوان عضو علي البدل           908و سيد مرتضي سيف زاده با           
 .پذيرفته شد

راي به هيات مديره       1942در رشته ترافيك نيز مجتبي زوربخش با          
 .نظام مهندسي ساختمان راه يافت

كانديدا براي حضور در هيات رييسه          84گفتني است در اين دوره        
 .نظام مهندسي فارس با يكديكر رقابت كردند

قابل ذكر است  انتخابات نظام مهندسي ساختمان استان فارس در روز              
حوزه در      17(حوزه انتخابيه        19شهريور ماه در          14سه شنبه     

 .برگزار شد) حوزه در شيراز 2ها و شهرستان
عضو دارد    13گفتني است هيات رييسه سازمان نظام مهندسي فارس           

نفر شهرسازي،    1نفر معماري،     3نفر در رشته عمران،       5كه به ترتيب    
نفر برق، يك نفر مكانيك و يك نفر ترافيك            2نفر نقشه برداري،      1

 .خواهند بود
 

 فارس، قهرمان مسابقات دوميداني

 دانش آموزان دختر كم توان ذهني كشور 
چهاردهمين : رييس اداره آموزش و پرورش استثنايي فارس گفت             

دوره مسابقات ورزشي دانش آموزان استثنايي دختر سراسر كشور در           
 .قزوين به پايان رسيد

به گزارش اداره روابط عمومي آموزش و پرورش فارس، حسينعلي              
استان كشور    30در اين مسابقات، دانش آموزاني از        : اتحادنژاد گفت 

اي و سندرم   اي، متوسطه حرفه  پيش حرفه (هاي دو و ميداني      در رشته 
 .، و تنيس روي ميز به رقابت پرداختند)داون

اي، در مسابقات دو و ميداني دوره پيش حرفه             : اتحاد نژاد گفت   
دختران دانش آموز كم توان ذهني فارس توانستند مقام اول اين                  

هاي البرز و خراسان رضوي به        مسابقات را از آن خود كنند و تيم          
 .ترتيب دوم و سوم شدند

در : رييس اداره آموزش و پرورش استثنايي فارس همچنين گفت              
اي تيم فارس مقام سوم اين        مسابقات دو ميداني دوره متوسطه حرفه       

هاي اول و دوم را     ها رابه دست آورد و خوزستان و كرمان مقام        رقابت
 .كسب كردند

شود چهاردهمين دوره مسابقات ورزشي دانش آموزان         خاطرنشان مي 
شهريور به    14تا    10استثنايي دختر كشور با نيازهاي ويژه ذهني از           

ميزباني قزوين در سالن ورزشي تربيت معلم شهيد رجايي و ورزشگاه             
 .معلم اين شهر برگزار شد

 

 انفجار لحظه اي منزل

به گزارش روابط عمومي سازمان آتش نشاني،  به دليل بي احتياطي و              
عدم رعايت نكات ايمني منزلي در بيست متري فاضل دچار انفجار                

 .لحظه اي شد
دليل انفجار به علت نبستن شير اصلي گاز در هنگام اسباب كشي از                 
منزل و پخش شدن گاز در منزل و در نهايت روشن شدن اتوماتيك                 

 .شعله آبگرمكن بوده است
خوشبختانه در هنگام بروز انفجار منزل خالي از سكنه بوده و منجر به               

 .خسارت جاني نشده است 
به محل حادثه اعزام و به       ) بولوار اميركبير ( 5آتش نشانان از ايستگاه     

  .كارشناسي و بازديد ايمني پرداختند
  بلكه    نيست    يا شهامت     ، مهارت   دانش    ، نشانه   ايمني    اصول    نكردن    رعايت
  ناپذيري    جبران    كه ممكن است خسارتهاي        است  توجهي    بي    گوياي
 .سازد وارد 

 2صفحه  �    1267شماره    �سال هجدهم        � اخبار   91شهريور       23شنبه     پنج
 روزنامه روزنامه

 از هر دري، كلامي
 

 : علي مطهري

 دولت براي انتخابات 

  برنامه دارد

فرزند شهيد مطهري بر اين باور است         
جمهور از مشايي دستور          كه رييس  

تواند از فرامين او        گيرد و نمي     مي
 .تمرد كند

وگو با        علي مطهري در گفت          
درصد     90:  خبرآنلاين گفت   

ادامه دولت    88اصولگراها در سال      
دانستند، اما آن چيزي را كه صلاح             نژاد را به صلاح نمي        احمدي

 .دانستند انجام ندادند مي
داند باز هم از رابطه مريد و           او كه تفكرات مشايي را خطرناك مي       

در انتخاب  : جمهور با وي، ابراز نگراني كرد و گفت            مرادي رييس 
جمهور آينده بايد معلوم باشد كه در پس پرده مريد كسي                  رييس

نيست كه مثلا دائم از او استخاره بخواهند و كشور را براساس آن                  
 .اداره كنند
دانم و خطر را       من انحراف را در افكار آقاي مشائي مي         : وي افزود 

جمهور به افكار     نژاد به عنوان رييس     ناشي از ارادت و التزام احمدي      
زاده   البته افرادي مثل آقاي جوانفكر و آقاي شريف        . دانم  مشائي مي 

 .كنند هم تحت تاثير اين دو نفر از اين افكار دفاع مي
جمهور   در مصاحبه تلويزيوني اخير رييس    : علي مطهري تصريح كرد   

جمهور جاري شد؛ اما جمله  هم برخي از اين افكار بر زبان آقاي رييس
نشان » چه كسي گفته سال آخر دولت است؟          «آخر ايشان كه      

 .دهد كه براي انتخابات آينده برنامه دارند مي

  عدم افزايش شهريه دانشجويان دانشگاه آزاد
رئيس دانشگاه آزاد اسلامي با اعـلام آخـريـن      
جزئيات شهريه اين دانشگاه اعلام كرد كه هيچ 
افزايش شهريه اي شامل دانشجويان وروديهاي 

 .سالهاي گذشته اين دانشگاه نمي شود
فرهاد دانشجو در گفتگو با خبرنگار مـهـر بـا        
تكذيب برخي اخبار و شايعـات در خصـوص       

درصدي نرخ شهريه دانشگاه  23تا  15افزايش 
آزاد اسلامي براي سال تحصيلي جديد، اظـهـار   

درصد دانشجويانـي كـه در سـال           90: داشت
تحصيلي جديد به كلاسهاي درس دانشگاه آزاد 
وارد خواهند شد يعني رقـمـي حـدود يـك           

هزار نفر، دانشجـويـان ورودي      400ميليون و 
سالهاي گذشته هستند كه عليرغم مجوز وزارت 

 .علوم هيچ افزايش شهريه اي نخواهند داشت

وي درباره شهريه دانشجويـان جـديـدالـورود       
به طور كل مي توان اعـلام كـرد     :  تاكيد كرد

كه شهريه اين دسته از دانشجويان هم افـزايـش   
 5تـا       3نيافته اما تنها كارمزد شهريه ها بـيـن     

 .درصد افزايش يافته است
به گفته رئيس دانشگاه آزاد اسلامي، علـيـرغـم    
اينكه در سالهاي گذشته شهريه دانشـگـاه آزاد     

درصد افزايش مي يافت، در سال  15تا  10بين 
درصـدي و     23تحصيلي جديد با وجود تورم 

افزايش حقوق اعضاي هيأت علمي، شهريه هـا  
افزايش نيافت و وعده رياست دانشـگـاه آزاد     

 .براي كاهش شهريه خيلي زودتر محقق شد
دانشجو در ادامه اعلام كرد كـه دانشـجـويـان       
شاغل به تحصيل در مقطع دكـتـري دانشـگـاه       

آزاد هـم  
از وام     
1 0 
ميـلـيـون    
تومـانـي   
بــــــراي 
پرداخت 

شــهــريــه 
بهره مند 
 .مي شوند

رئيس دانشگاه آزاد اسلامي خاطرنشان كرد كه 
دانشجويان مقاطع كـاردانـي و كـارشـنـاسـي           

 20ناپيوسته نيز از سال تحصيلي جديد شامـل    
 . درصد تخفيف شهريه شدند

 :عزيزي، رئيس كميسيون اجتماعي مجلس 

 كند مشكل را حل نمي  انكار گراني،
ــس   ــيــ رئــ
كميـسـيـون    
اجـتـمـاعـي     
مجـلـس بـا      
بيان اينـكـه   
ــردم از      مـ

هــا    گــرانــي
ــه و      ــلاي گ

پنهان كـردن گـرانـي هـا         :  انتقاد دارند، گفت
 .مشكلي را حل نمي كند

عبدالرضا عزيزي نماينده شيروان در مـجـلـس       
در گفت و گو با خبرنگار جام جم آنـلايـن بـا      
بيان اينكه گراني و كاهش قدرت خريد مـردم  

وقتي :  يك واقعيت امروز جامعه ماست، افزود
رهبر معظم انقلاب و سـران كشـور و هـمـه             
مسئولين بر كاهش قيمت ها تاكيد دارند پنهـان  

كردن اين مطلب كه گراني وجـود نـدارد از       
سوي هر كسي باشد، كمكي به حل مـوضـوع     

مسئولين اگر بپذيرند كه :  وي افزود.  نمي كند
گراني وجود دارد، به دنبال راهكاري براي آن 

 .خواهند بود
عضو فراكسيون اصولگرايان مجلس با اشاره به 
مسئوليت وزارت صنعت، معدن و تجـارت در    
زمينه مقابله با گرانيها و كاهـش قـيـمـت هـا          

اين وزير بايد علاوه از استفاده از توان :  افزود
وزارتخانه براي كاهش قيمت ها، از ظـرفـيـت      

 .ساير دستگاه ها در اين زمينه استفاده كند
عزيزي به برگزاري شانزدهمين اجلاس جنبـش  

يـكـي   :  عدم تعهد در تهران اشاره كرد و افزود
از ظرفيت اجلاس و كشورهاي عضو، تقويـت  
روابط اقتصادي با يكديگر است كه مي توانـد  
زمينه ساز رفع بسياري از مشكلات اقـتـصـادي    

كشورها باشد و توصيه مي شود تا مسـئـولـيـن     
كشورمان در استفاده از اين ظرفيت هـا اقـدام     

 .كنند
وي با بيان اينكه قدرت خريد مردم تحت تاثير 
شرايط فعلي قرار گرفته و از اين مساله نـمـي     

: توان به سادگي عبور كـرد، اظـهـار داشـت          
مجلس و قوه مجريه به اتفاق بايد بـراي رفـع       
معضل گراني كمك كنند و حـتـي تشـكـيـل          

هاي موثـر اعـم     كارگروهي شامل تمام دستگاه
قواي سه گانه و زير مجموعه شان مـي تـوانـد      

 .كمك فراواني در اين زمينه باشد
نماينده شيروان در مجلس با اشاره بـه حـجـم        
واردات به كشور و ضرورت حمايت از توليـد  

عرضه كـالا و    :  كننده و مصرف كننده، گفت
اجناس بايد مديريت شده باشد و اگر واردات   

 .با مديريت توام نباشد، بر مشكلات مي افزايد

 :اي  خبر دادمشاور رياست سازمان آموزش فني و حرفه

 شيراز به عنوان دبيرخانه دايمي مسابقات قرآن كريم انتخاب شد
نـخـسـتـيـن      :  خديجه غضنفري/  سرويس خبري

دوره مسابقات سراسري قرآن كريم كاركـنـان   
سازمان آموزش فني و حرفـه اي كشـور در         

نـفـر از        130روز با حضور  2شيراز به مدت 
هـاي  حافظان و قاريان خواهر و برادر در رشتـه 

 .حفظ، قرائت و ترتيل در شيراز برگزار شد
اي مشاور رياست سازمان آموزش فني و حرفـه 

با تـوجـه بـه نـام         :  در حاشيه اين مراسم گفت
گذاري امسال به نام سال توليد ملي و حمـايـت   
از كار و سرمايه ايراني، بحث اشتغال يكـي از    

وي .  مسايلي است كه در دستور كار قرار دارد
هـاي  اشتغال پايدار، تـرويـج آمـوزش       :  افزود

مهارتي است تا باعث استـمـرار و تـداوم آن          
 .شود

رضا براتي در خصوص برگـزاري مسـابـقـات       
-قرآني كاركنان سازمان آموزش فني و حرفه

هاي اين مسابقات به از برترين:  اي اظهار داشت
 .عنوان مربيان قرآني بهره خواهيم گرفت

در تابستان امسـال طـرح       :  وي خاطرنشان كرد
 16ملي مهندسين فردا با رويكرد حل مسأله در 
 50استان كشور برگزار شد كه در اين طـرح      

رشته بـه صـورت پـايـلـوت           12هزار نفر در 
در طـرح مـلـي        :  وي گـفـت    .  شركت كردند

مهندسين فردا، نوجوانان به جاي اينـكـه يـك      

سري متون را حفظ كنند با رويكرد حل مسأله 
 .و خلاقيت و كار گروهي، آموزش ديدند

اي استان فـارس    مديركل آموزش فني و حرفه
كار فرهنگي يك روحيـه  :  در اين مراسم گفت

طلبد كه اين روحيه در مجـمـوعـه    تعاون را مي
 .اي مشهود استسازمان فني و حرفه
در مـرحلـه مسـابـقـات          :  وي خاطرنشان كـرد 

نفر شركت كردند كه از اين  1700شهرستاني 
 .نفر به مرحله استاني راه يافتند 750تعداد 

در پايان اين مراسم از نفرات برتر در رشـتـه       
 قرائت، ترتيل و حـفـظ بـا اهـداي جـوايـز               

 .اي تقدير شدارزنده

 :سخنگوي ستاد طرح تحول اقتصادي

 طرح تحول نظام بانكي نهايي شد
سخنگوي ستاد طرح تحول اقتصـادي از    
نهايي شدن طرح تحول نظام بانـكـي در     

 .اين ستاد خبر داد
محمد رضا فرزين ـ رييس هيات عـامـل     
صندوق توسعه ملي ـ در پاسخ به سـوال    
كه طرح تحول بانكي چـه زمـانـي بـه           

جـلـسـات    :  شود، گـفـت   مجلس ارائه مي
منظم هفتگي درباره طرح تحول بـانـكـي    

شود و اين طرح در دبيرخانه سـتـاد    در دفتر رييس جمهوري برگزار مي
درحال بررسي بـراي اجـراي       :  وي افزود .طرح تحول نهايي شده است

اين طرح هستيم و قاعدتا بايد در مورد اجراي ايـن طـرح بـه اجـمـاع            
  .برسيم

درباره طرح تحول بانكي اجماع نظرات بـه     : فرزين ابراز اميدواري كرد
  .زودي محقق شود

 هاي صندوق توسعه ملي در بانك مركزي است حساب� 
رييس هيات عامل صندوق توسعه ملي در پاسخ به سوال ديگري مبـنـي   
بر اين كه آيا نگهداري منابع صندوق توسعه ملي در خارج از كشور بـا  
توجه به مسائل و مشكلات ناشي از تحريم نقل وانتقال منابع را با مشكل 

طبق قانون واساسنامه صندوق توسعه ملي تـمـام   :  روبرو نمي كند گفت
هاي صندوق در بانك مركزي است بنابراين منابع صندوق همان  حساب

  .جاهايي است كه منابع بانك مركزي است
مسائل و مشكلاتي را در خصوص تحريم داريم كه قـابـل   :  فرزين افزود

  .مديريت است
 فهم مشترك در خصوص اجراي فاز دوم قانون هدفمندسازي� 

فرزين در پاسخ به سوال ايسنا درباره رويكرد كميته مشـتـرك دولـت        
حـدود  :  ها گفـت  يارانه  ومجلس درباره اجراي فاز دوم قانون هدفمندي

يك ماه گذشته جلسه اي را در حضور رييس مجلس شوراي اسلامي و   
  .ها بودم و درباره مسائل و مشكلات توضيح دادم اعضاي كميسيون

اكنون فهم مشتركي در خصوص اجراي فـاز دوم قـانـون          :  وي افزود
ها بين دولت و مجلس وجود داشته و اخـتـلاف نـظـر          يارانه  هدفمندي

همان طور كـه    :  عضو شوراي پول و اعتبار گفت  .اساسي وجود ندارد
اعلام شده بايد شرايط مناسب براي اجراي قانون بوجود آيد و در ايـن  
راستا در حال تعامل هستيم و پس از ايجاد شرايط مـنـاسـب دولـت از         

  .كندابزارهاي لازم استفاده مي
 اظهاراتي درباره قفل شدن منابع صندوق توسعه� 

رييس هيات عامل صندوق توسعه ملي كه در  مراسم انـعـقـاد قـرارداد       
هاي ايسنا پـاسـخ      عامليت با بانك تجارت در جمع خبرنگاران به پرسش

ميليارد دلاري صندوق توسعـه مـلـي       40داد درباره قفل شدن منابع  مي
منابع صـنـدوق   : پس از تخلف سه هزار ميليارد توماني بانكي اظهار كرد

هايي كه با صندوق قرارداد عامليت مـنـعـقـد      توسعه ملي از طريق بانك
گيرد و در اين راستا يـكـي    اند در اختيار بخش خصوصي قرار مي كرده

تـر     ها براي جذب سريـع  از نكاتي كه مدنظر قرار دارد مذاكره با بانك
  .منابع است

  استان كشور به خط ريلي 18اتصال 

: وزير مسكن و شهرسازي گـفـت    
هزار كيلومتـر راه آهـن در          11

كشور در دست احداث اسـت و      
استان متصل به خطوط ريـلـي    18

 .هستند
به گزارش خبرنگار مـهـر، عـلـي       
نيكزاد در جشـن مـراسـم ثـبـت          

استان  9:  جهاني برج قابوس افزود
نيز در حال اتصال به خطوط ريلي 

بوده و مطالعات احداث خط آهن 
 .چهار استان در حال انجام است

مهمترين تحـول  :  وي اظهار داشت
ايجاد شده در توسعه حمل و نقـل  
ريلي را مي تـوان در راه آهـن           

اينچه بـرون مشـاهـده          –گرگان 
 .كرد

امسـال احـداث     :  وي عنوان كـرد 
هزار كيلومتـر راه آهـن هـدف          

گذاري و در مدت دولت نـهـم و     
كيلومتـر   100دهم نيز دو هزار و 

 .خطوط ريلي افتتاح شده است
بازديد رئـيـس   :  نيكزاد بيان داشت

جمهور از راه آهن گرگان اينـچـه   
برون سبب دلگرمي فـعـالان ايـن      

 . پروژه شده است
اميدواريم اين پروژه تا :  وي گفت

 . چند ماه آينده افتتاح شود

 :معاون پارلماني و امور مجلس وزارت تعاون، كار و رفاه اجتماعي

 فارس در بخش تعاون داراي جايگاه بالايي در كشور است
خديجه /  سرويس خبري   

هشتمين جشنواره    :  غضنفري
هاي برتر فارس با تقدير از  تعاوني

تعاوني برتر در شيراز برگزار       18
 .شد

معاون پارلماني و امور مجلس و        
هاي وزارت تعاوني، كار و      استان

رفاه اجتماعي در اين مراسم،           
تعاون را محور اصلي بسياري از        

ها در جامعه عنوان كرد و      حركت
موضوع تعاون يك مقوله     : گفت

اقتصادي، فرهنگي و اجتماعي        
است كه هر چه در جامعه بيشتر         
مورد اهميت باشد، وحدت و          
انسجام افراد با يكديگر بيشتر          

هاي شود وميزان آسيب          مي
 .شوداجتماعي در كشور كمتر مي

موالي زاده با اشاره به اينكه استان   
فارس به عنوان قطب علمي،           
كشاورزي و صنعتي در كشور         

فارس در    : مطرح است افزود      
بخش تعاون هم داراي جايگاه          

 .بالايي در كشور است
با به كار     : وي خاطرنشان كرد    

بردن سه مقوله مهارت آموزي،       
كارافريني و توسعه فرهنگ          

توان بيكاري را از بين      تعاون، مي 
 .برد

در ادامه مراسم، معاون توسعه         
نام : انساني استانداري فارس گفت   

گذاري هفته تعاون، نشأت گرفته      
 .هاي انقلاب استاز ارزش

 8در استان فارس      : نافيان افزود 
تعاوني وجود دارد      500هزار و    

كه تا پايان برنامه پنجم توسعه          
بايد به دو برابر افزايش يابد و نيز      

درصد    7نرخ بيكاري بايد به          
 .برسد

وي درخصوص مديريت زمان        
ساعت كار اكتفا     8نبايد به   : گفت

كنيم بلكه بايد از زمان استفاده          
بيشتري ببريم تا باعث افزايش         
بهره وري در كار باشيم كه در           
اين زمينه اصلاح فرآيندها كمك     

 .كندمي
معاون توسعه انساني استانداري       

تا پايان برنامه پنجم    : فارس افزود 
 8توسعه بايد به رشد اقتصادي           

درصد برسيم كه از اين مقدار          
درصد از محل سرمايه              5/5

ها و مابقي از افزايش           گذاري

باشد وري عوامل توليد مي      بهره
هاي كه در اين راستا شركت          

دولتي و خصوصي تلاش بيشتري     
 .كنند

همچنين مديركل تعاون، كار و        
: رفاه اجتماعي فارس گفت           

تعاوني با روح ارزشي كه دارد          
تواند حلقه گمشده كار باشد و  مي

تعاوني في نفسه يك راهبرد،          
اي است كه بتوانيم    روش و وسيله  

از تعاوني مردمي در انجام              
هاي اقتصادي استفاده       پيشرفت

 .كنيم
تعاوني   18در پايان اين مراسم از      

برتر استان فارس تقدير شد و نيز       
از تمبر يادبود هفتمين جشنواره       

 .هاي برتر رونمايي شدتعاوني

 ميليارد تومان گم شده چيست؟  21ماجراي 
اين شخص در زمـانـي كـه در        « 

دولت مشغول به كار بود و پـيـش   
از آنكه از دولـت طـرد شـود،            

ميليارد تومـان كـه بـا         21حدود 
 30سود متعلق به آن به بيـش از      

ميليارد تومان بالغ مي شـود، بـه       
طور غير قانونـي از وزارتـخـانـه         

سال از آن    4خارج و تاكنون كه 
تاريخ مي گذرد، عـودت نـداده       

 . » است
به گزارش خبرگزاري آريا، همين 
جمله محمد رضا رحيمـي كـافـي      
بود كه رسانه ها و البته چشم ها و 
گوش هاي بسياري به دنبـال فـرد     
مورد نظر معاون اول احمدي نـژاد  

فردي كه رحيمي بـه او    .  بگردند 
اتهامي سنگين بسته والبته اكـنـون   
در ميان مجادلات لفظي با وزراي   

 .سابق نامش به ميان آمده است

رحيمي در توصيف اين شـخـص     
البته اين را هـم اضـافـه كـرده             

شخصي كـه در جـمـع        ... « : بود 
دانشجويان دولت را زيـر سـوال       
برده است، كسي كـه در جـمـع        
دانشجويان يكطرفه صحبت كـرده  
و دولت را متهم مي كند، در واقع 
به دنبال تعاون در نيكي و تـقـوا       
نيست، بلكه بـه دنـبـال گـنـاه و            
آلودگي است و زهـر در كـام           

 »دانشجويان و جامعه مي ريزد
اما اين فرد چه كسي بـود و چـه       
واكنشي به اتـهـام مـعـاون اول           

 احمدي نژاد داده است ؟
در ميان همه گمانه زني هايي كـه    
ــي         ــطــف ــت؛ مص ــرف صــورت گ
پورمحمدي وزير سابق كـابـيـنـه       
محمود احمـدي نـژاد كـه حـالا           
رئيس بازرسي كل كشوراست بـه    

همه گفت كه منظور رحـيـمـي    
 .كيست

او در پاسخ به اظهارات مـعـاون   
مـورد  :  اول رئيس جمهور گفت

اتهامي آقاي رحيمي وامي بوده 
است كه به كـاركـنـان وزارت      

 .كشور پرداخت شده است
در زماني كه مسئوليت وزارت   
كشور را بر عهده داشتم به بيش 

هزار نفر از كـاركـنـان ايـن        3از 
وزارت خانه وام پرداخت كـردم    
كه وام گيرندگان بايد طـي يـك     

-دوره زماني آن را برگشت مـي   
بعد از اينكه وزارت كشور .  دادند

را رها كردم، وزير بعدي بايد در   
-جهت بازپس گيري آن اقدام مي

 .كرده است
بنده سه مـاه بـعـد از        :  وي افزود

پرداخت اين وام به كـاركـنـان و      

كارمندان، وزارت خانه را تـرك    
كردم و مسـئـولان بـعـدي بـايـد           

 .پاسخگو باشند
وي با ابـراز تـاسـف از حضـور           
حاشيه سازان در دولـت تـاكـيـد         

در زمان حضورم در دولـت  :  كرد
ما هميشه يار دولت بوديم نـه بـار     
 دولــت، ايــنــكــه مــي گــويــنــد       

ها، خـودم هـم آن را           اخراجي 
 .كنمدرك نمي

 : فرماندار شيراز

تسهيل « شوراي اسلامي و شهرداري شيراز طرح

 را تهيه و ارايه كند»فرآيند سرمايه گذاري 
با توجه به قرار گرفتن     : فرماندار شيراز گفت    

در سال توليد ملي و حمايت از كار و سرمايه            
ايراني انتظار داريم شوراي اسلامي اين شهر و         
شهرداري شيراز به منظور جذب و ترغيب            
سرمايه گذار در سريعترين زمان طرح تسهيل         
فرآيند سرمايه گذاري شيراز را تهيه و ارايه           

 .دهند
جواد زرين كلاه در مراسم آغاز عمليات              
اجرايي مجتمع بزرگ تجاري، فرهنگي و            
تفريحي مشير شيراز با قدرداني از تلاش گران        

نياز اول شهر شيراز     : عرصه اقتصاد و سرمايه گذاري اظهار داشت            
سرمايه گذاري در بخش هاي مختلف است كه در اين ميان تمامي                  
دستگاه ها بايد همكاري لازم را داشته باشند زيرا كه سرمايه گذاري نه             
تنها در ايجاد اشتغال و بحث اقتصادي اثرات مثبتي در شهر دارد بلكه               

 .در ديگر حوزه هاي اجتماعي و فرهنگي نيز اثر گذار مي باشد
بايد با يك     1404بر اساس چشم انداز      : فرماندار شيراز تصريح كرد    

برنامه ريزي صحيح و اصولي تلاش كنيم استان فارس و شهر شيراز به              
عنوان يك قطب اقتصادي و اجتماعي در جنوب كشور معرفي شود              
كه رسيدن به اين چشم انداز نياز به سرمايه گذاري گسترده ، فعاليت و              

 .كار شبانه روزي دارد
زرين كلاه با بيان اينكه جوهره اصلي رشد و توسعه در هر كشوري                 

شيراز با داشتن پتانسيل ها و فرصت هاي         : گذاري است ، گفت     سرمايه
فراوان بهترين مكان براي حضور سرمايه گذاران است كه در اين ميان        
بايد تسهيلات لازم براي فعاليت سرمايه گذاران در اين شهر فراهم                

وي با اشاره به اينكه زيرساخت هاي جذب سرمايه گذار در اين               .شود
طي يك سال گذشته فعاليت هاي          : شهر فراهم است، تصريح كرد       

مختلفي از جانب مسئولين استان و شهرستان براي حمايت از سرمايه              
گذاران در اين كلان شهر انجام شده اما همچنان توسعه سرمايه گذاري            

 .نياز به مشاركت و حمايت تمامي بخش ها دارد

 آگهي مفقودي
و    05073553به شماره موتـور     87سند موتورسيكلت ساوين مدل 

متعلق به استياك خواجه به شـمـاره مـلـي          8791421شماره بدنه 
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 :رئيس جمهور

  يابد نگفتم قيمت ارز كاهش مي

رئيس جمهور در مورد افـزايـش     
قيمت سكه و ارز در روزهـاي          

من نگفتم قيمـت ارز    :  اخير گفت
يابد، ولي تلاشـمـان را     كاهش مي

 .كنيم وضعيت بهتر شود مي
محمود احمدي نژاد پس از خروج 
از جلسه جلسه سران قوا در جـمـع   

در مورد مسائل :  خبرنگاران گفت
داخلي و خارجي صحبـت كـرده     

 .ايم و جلسه خوبي بود
وي در پاسخ به خبـرنـگـاري كـه       
سوال كرد شما در گفتگوي زنـده  
خبري اعلام كرديد ايـن دولـت       

: ادامه دارد يعني چه؟، پاسـخ داد   

منظورم اين بود كه تا زماني كـه    
مردم هستند، دولت ها بـه مـردم       

 .كنندخدمت مي
رئيس جمهور در پاسخ بـه سـوال     
خبرنگار مهر كـه از وي سـوال         
كرد برخلاف گفته هاي شما سكه 

من :  و ارز گران شده است، گفت

نگفتم 
ارزان 

مــــي 
ــود  شـ
ولـــي 
تــلاش 

 )مهر.(كنيم وضعيت بهتر شودمي


